馬可福音 Mark 8:34

於是叫眾人和門徒來, 對他們說: 「若有人要跟從我,就當捨己,背 起他的十字架來跟從我。 Then he called the crowd to him along with his disciples and said: "Whoever wants to be my disciple must deny themselves and take up their cross and follow me.

因為凡要救自己生命的,必喪掉生命; 凡為我和福音喪掉生命的,必救了生命。人就是賺得全世界,賠上自己的 生命,有什麼益處呢?人還能拿什麼 換生命呢?

For whoever wants to save their life will lose it, but whoever loses their life for me and for the gospel will save it. What good is it for someone to gain the whole world, yet forfeit their soul? Or what can anyone give in exchange for their soul?

馬可福音 Mark 8:38

凡在這淫亂罪惡的世代,把我和我的道當做可恥的,人子在他父的榮耀裡同聖天使降臨的時候,也要把那人當做可恥的。」

If anyone is ashamed of me and my words in this adulterous and sinful generation, the Son of Man will be ashamed of them when he comes in his Father's glory with the holy angels."



A World of Difference

馬可福音 Mark 8:34-38

得

賺

榮

失

賠

辱

天壤之别



- 1. 沈颖2021年11月21日在香港一个教会做的出死入生的见证 https://youtu.be/bCBlktsY5WE
- 2. 2018年沈颖在13小时开颅手术前在病榻上口述的文章 病榻上的十字架: 病榻上的十字架: 病榻上的十字架 ——与天上的耶稣一起争战 境界在线 (jingjie.online)
- 3. 《境界》现在的网站,收录了过去十年的精华文章和音频、视频www.jingjie.online